



VIVACE™

Fractional Micro Needle RF

Texture + Tone + Tightening



The Vivace is FDA cleared and TGA listed, and is positioned as the best-in-class microneedling device – combined with radiofrequency to deliver an incomparable patient experience.

Setting the Vivace apart from the competition is a number of design elements made to improve patient results and patient comfort.

As opposed to microneedling rollers and pens that can lead to tearing of the skin, pain and variable patient results, the Vivace's needle set contains 36 insulated gold tipped needles ready to deliver results at three levels of penetration.

Microneedling is a safer, chemical-free treatment to stimulate collagen growth. The robotically controlled handpiece allows a provider to deliver energy at exact depths and delivering the highest radiofrequency. When combined with radiofrequency, it becomes the revolution in contouring and tightening for the face, neck and body, producing optimal results with little downtime.

Vivace 黄金射频微针 是经过FDA认证和TGA注册的，被定位为最佳的微针治疗设备之一，结合了无与伦比的射频技术，为患者带来非凡的体验。

Vivace通过一系列设计元素的运用，从竞争对手中脱颖而出，以提升患者的治疗效果和舒适感为目标。

与可能导致皮肤撕裂、疼痛和治疗效果不稳定的微针滚轮和笔相比，Vivace的针头组合包含36根绝缘金属尖端的针，可在三个穿透深度上产生治疗效果。

微针治疗是一种更安全、无化学物质的治疗方法，可以刺激胶原蛋白的生长。科技感十足的手柄可以让专业的操作人员以极其精准的深度传递能量，当与射频技术结合使用时，它成为了面部、颈部和身体轮廓塑形和紧致有效治疗，产生出优异的效果，并且恢复时间很短。

